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Pirkanmaan vammaisneuvoston puheenjohtaja Tuija Kaivanto on pyytänyt 
kaikkia hyvinvointialueen kuntien vammaisneuvostoja käsittelemään 
kokouksessaan kuntansa vammaisten palvelujen tarpeet kunnassa ja 
hyvinvointialueella (omaishoito, kuljetuspalvelut, sosiaali- ja 
terveyspalvelut, asumispalvelut jne. ja yleiset huomiot kunnan vammaisten 
tilanteesta, ajankohtaiset aiheet ja erityiset tarpeet kunnassa tai esim. asiat 
jotka toimivat hyvin ja halutaan säilyttää, kehitysehdotuksia). Edellä 
mainitut asiat toimisivat jatkolausunnoille pohjana ja kokoaisi kunnissa 
olevia vammaisten palvelutarpeita ja puutteita.  
 
Pirkanmaan hyvinvointialueen vammaisneuvoston puheenjohtajan pyyntö 
käsitellä kunnan vammaispalveluita kokouksessanne on herättänyt 
kysymyksiä. Tarkennuksena vielä seuraavaa: 
 Ei odoteta lausuntoa aiheesta. Riittää pykälätekstiin maininnat oman 

kuntanne vammaispalveluiden tilanteesta. Asiasta ei tarvitse tehdä 
selvitystä, vaan keskustelun pohjalta voitte todeta mikä toimii ja mitä 
ongelmia on teillä tiedossa? Onko jotain akuuttia ongelmaa? 

 Tarkoituksena on kuulla, mikä tilanne on Pirkanmaalla ja saada 
lisätietoa esim. palveluiden verkoston lausuntojen pohjaksi tai 
otettaessa kantaa palveluiden järjestämisestä. 

 Käsittelyille ei ole aikarajaa, mutta toiveena on, että asia olisi 
käsittelyssä mahdollisimman pian kokouksessanne. 

 
 
Pykälästä lähetetään pöytäkirjanote Pirkanmaan hyvinvointialueen 
vammaisneuvostolle vammaisneuvosto@pirha.fi. 
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Päätösehdotus Vammaisneuvosto keskustelee Parkanon vammaispalveluiden tilanteesta 
ja palvelujen tarpeista Parkanon kaupungissa ja hyvinvointialueella. 

 
Käsittely  

 
Päätös Päätettiin siirtää asian käsittely seuraavaan kokoukseen, joka pidetään 

lokakuun lopussa. 
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